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Protokół Nr 7/24 

z posiedzenia Komisji Środowiska i Rozwoju Wsi, 

z dnia 18 grudnia 2024 r.  

 

Posiedzenie odbyło się 18 grudnia 2024 r. w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego 

Trzcianki. Rozpoczęło się o godz. 14.00, a zakończyło się o godz. 15.00. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Członkowie komisji – zgodnie z załączoną listą obecności, 

2. Pan Krzysztof W. Jaworski – Burmistrz Trzcianki, 

3. Pani Wioletta Szukajło – Zastępca Burmistrza Trzcianki, 

4. Pani Joanna Zieńko – Skarbnik Gminy Trzcianka. 

Ad 1) Otwarcie posiedzenia. 

Przewodnicząca komisji Janina Kamińska otworzyła posiedzenie witając 

zebranych. Stwierdziła kworum, w momencie otwarcia posiedzenia obecnych 

było 5 radnych. 

Ad 2) Przedstawienie porządku posiedzenia. 

Przewodnicząca komisji Janina Kamińska odczytała poniższy porządek 

posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

3. Analiza materiałów i opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady 

Miejskiej Trzcianki. 

4. Opracowanie planu pracy komisji na I półrocze 2025 roku. 

5. Sprawy wniesione do komisji. 

6. Wnioski komisji. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

Następnie zaproponowała, by jako 3. punkt posiedzenia wpisać: „Przyjęcie 

protokołu Nr 6/24 z dnia 25 listopada 2024 r.”. Pozostałe punkty miały zmienić 

tylko numerację, kolejno od 4 do 8. 
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Radni przyjęli porządek posiedzenia wraz z wprowadzonymi zmianami  

w głosowaniu: „za” - 5, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” – 0 

(jednogłośnie). 

Ad 3) Przyjęcie protokołu Nr 6/24 z dnia 25 listopada 2024 roku. 

Przewodnicząca komisji Janina Kamińska poddała pod głosowanie protokół 

Nr 6/24 z dnia 25 listopada 2024 r.  

Radni przyjęli protokół Nr 6/24 z dnia 25 listopada 2024 r. w głosowaniu:  

„za” - 5, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” – 0 (jednogłośnie). 

Ad 4) Analiza materiałów i opiniowanie uchwał na sesję Rady Miejskiej 

Trzcianki. 

1) Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Rewitalizacji dla 

Gminy Trzcianka na lata 2024-2030. 

Projekt uchwały omówiła pani Wioletta Szukajło. Poinformowała, że projekt 

ten musiał być poddany konsultacji z marszałkiem. Jest już po konsultacjach  

i nie będzie on zmieniony w stosunku do tej pierwotnej wersji. Póki co będziemy 

opierać się na wytypowanych propozycjach do wstępnej realizacji priorytetowej. 

Podczas sesji będzie obecny pan Bartosz Sokulski, który przypomni ten 

program. 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały w sprawie Gminnego Programu 

Rewitalizacji dla Gminy Trzcianka na lata 2024-2030. 

2) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Trzcianka na lata 2024-2040. 

3) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały 

budżetowej na 2024 rok. 

Projekty uchwał omówił pan Krzysztof W. Jaworski. 

Poinformował, że zmian nie jest aż tak sporo. W związku z tym, że jest to sesja 

budżetowa, zarazem ostatnia w roku, to są to głównie zmiany porządkowe. 

Dotyczą rozliczenia się z realizacji poszczególnych zadań. Są to w większości 

przesunięcia między paragrafami. Wszystkie zadania z WPF-u zostaną 

dostosowane do tych z budżetu. Jednym z zadań jest wprowadzenie dotacji  

z Ministerstwa Sportu i Turystyki w kwocie 315.000,00 zł na zadania związane 

z zagospodarowaniem boiska przy Szkole Podstawowej Nr 1 w Trzciance. Te 
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środki są wprowadzane do budżetu. Gdyby nie ta dotacja, to oczywiście 

musielibyśmy pokryć to zadanie ze środków własnych.  

Nie było pytań ze strony radnych. 

Przewodnicząca komisji Janina Kamińska poddała pod głosowanie 

następujące projekty uchwał: projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Trzcianka na lata 2024-2040 oraz 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na 2024 

rok. 

W tym momencie w sali obecnych było 6 radnych. 

Radni zaopiniowali projekty uchwał pozytywnie w głosowaniu: „za” - 6, 

„przeciw” - 0, „wstrzymujących się” – 0 (jednogłośnie). 

4) Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. 

Projekt uchwały został omówiony przez pana Krzysztofa W. Jaworskiego.  

Obecnie jest aktualizowana kwota pożyczki. Wykonawca, który został wybrany 

podczas przetargu odmówił podpisania umowy. Musieliśmy niestety wydać 

większą kwotę na podpisanie umowy z kolejnym wykonawcą. Część środków 

będziemy mogli wziąć z tej pożyczki, którą udało się nam pozyskać. Kwota 

pożyczki będzie wynosiła 399.000,00 zł.  

Przewodnicząca komisji Janina Kamińska poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. 

W tym momencie w Sali obecnych było 7 radnych. 

Radni zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie w głosowaniu: „za” - 7, 

„przeciw” - 0, „wstrzymujących się” – 0 (jednogłośnie). 

5) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXV/195/16 Rady Miejskiej 

Trzcianki z dnia 30 czerwca 2016 roku w sprawie emisji obligacji 

komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania  

i wykupu. 

Pan Krzysztof W. Jaworski poinformował, iż w momencie tworzenia projektu 

budżetu państwo nie zdążyło zmienić przepisów, które obecnie już są 
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zmienione. Aktualnie możemy już do 2029 r. nie spełniać tych wskaźników. Na 

etapie projektowania budżetu nie mogliśmy przekraczać wskaźników. 

Wystąpiliśmy do banku, w którym mamy obligacje o przesunięcie płatności 

poszczególnych transz. Te transze zamiast być płatne w roku 2025 i 2026, będą 

płatne w roku 2032 i 2033. Są to 3.000.000,00 zł, które będą płatne 7 lat później. 

Radni nie mieli pytań do projektu uchwały.  

Przewodnicząca komisji Janina Kamińska poddała pod głosowanie projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXV/195/16 Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 

30 czerwca 2016 roku w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia 

zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Radni zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie w głosowaniu: „za” - 7, 

„przeciw” - 0, „wstrzymujących się” – 0 (jednogłośnie). 

6) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2024-2026. 

Projekt uchwały został omówiony przez panią Wiolettę Szukajło.  

Zmieniona zostaje część 5. dotycząca preliminarza wydatków. Preliminarz ten 

jest załączony do projektu uchwały. Wpływy zaplanowane są na rok 2025 na 

poziomie 796.000,00 zł. jest to o około 20.000,00 zł więcej niż było na rok 2024. 

Tylko w tym kontekście uchwała zostaje zmieniona.  

Nie było pytań do projektu uchwały.  

Przewodnicząca komisji Janina Kamińska poddała pod głosowanie projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na lata 2024-2026. 

W tym momencie obecnych było 6 radnych. 

Radni zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie w głosowaniu: „za” - 6, 

„przeciw” - 0, „wstrzymujących się” – 0 (jednogłośnie). 
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7) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty. 

Pani Wioletta Szukajło poinformowała o tym, że uchwała zostanie zmieniona 

ze względu na to, iż wojewoda uchylił zapis, który określał wysokość zwolnienia 

z opłaty wyznaczając ją jako miesięczne zwolnienie, a jest to niezgodne  

z ustawą o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. Winno być zapisane, że 

zwalnia się w części z opłaty za gospodarowanie odpadami, które są 

kompostowane. My określiliśmy to w formie miesięcznej, czego nie powinnyśmy 

robić. W związku z tym nowy zapis będzie miał brzmienie: ustala się zwolnienie 

z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w wysokości 1,00 zł za  

1 m3 dla właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi kompostującymi bioodpady stanowiące odpady komunalne  

w kompostownikach przydomowych. Bez odnoszenia się do miesięcznego 

zwolnienia. To zwolnienie nadal będzie, tylko sam zapis, który został 

ograniczony do miesięcznej stawki nie powinien być w ten sposób 

sformułowany.  

Nie było pytań ze strony radnych.  

Przewodnicząca komisji Janina Kamińska poddała pod głosowanie projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

Radni zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie w głosowaniu: „za” - 6, 

„przeciw” - 0, „wstrzymujących się” – 0 (jednogłośnie). 

8) Projekt uchwały w sprawie zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

Projekt uchwały omówiła pani Wioletta Szukajło.  

Jest to uchwała, która na poprzedniej sesji została wycofana. Okazało się 

jednak, że przekazanie działki w trwały zarząd Szkole Podstawowej Nr 1  

w Trzciance nie ma wpływu na decyzję o odstąpieniu od obowiązku 

przetargowego zawarcia umowy dzierżawy. Sprawa dotyczy szafki 

telekomunikacyjnej i studni telekomunikacyjnej, co nie jest to związane z celami 

statutowymi szkoły. Dlatego też dysponowanie tą działką nie będzie leżało  

w gestii dyrektora szkoły. Będzie to jednak w gestii Rady Miejskiej. Podczas 
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sesji będzie obecny kierownik Referatu Planowania i Gospodarki 

Nieruchomościami – pan Marcin Buśka. Jeśli będzie potrzeba, to wyjaśni on 

wszelkie szczegóły związane z tą uchwałą. 

Radni nie zadawali pytań do projektu uchwały.  

Przewodnicząca komisji Janina Kamińska poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy. 

Radni zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie w głosowaniu: „za” - 6, 

„przeciw” - 0, „wstrzymujących się” – 0 (jednogłośnie). 

9) Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia od Krajowego 

Ośrodka Wsparcia Rolnictwa niezabudowanej nieruchomości na 

własność gminy Trzcianka. 

Pani Wioletta Szukajło wyjaśniła, iż w tym projekcie uchwały chodzi o działkę 

nr 131 o powierzchni 0,16 ha. Jest to działka, która docelowo będzie łącznikiem 

kończącej się przy Starej Plaży ścieżki rowerowej, z ulicą Za Jeziorem. Jest to 

działka KOWR-u i w sprawie jej nieodpłatnego nabycia potrzebna jest zgoda 

Rady Miejskiej. KOWR chętnie te działki przekazuje. Działka została wyceniona 

przez rzeczoznawcę na prawie 218.000,00 zł. O tę kwotę wzrośnie wartość 

majątku gminy.  

Nie było pytań do powyższego ze strony radnych. 

Przewodnicząca komisji Janina Kamińska poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia od Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa niezabudowanej nieruchomości na własność gminy Trzcianka. 

Radni zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie w głosowaniu: „za” - 6, 

„przeciw” - 0, „wstrzymujących się” – 0 (jednogłośnie). 

10) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia gminy Trzcianka do 

realizacji Programu „Asystent osobisty osoby z niepełnosprawnością” 

dla Jednostek Samorządu Terytorialnego.  

Projekt uchwały omówiła pani Wioletta Szukajło.  

Program „Asystent osobisty osoby z niepełnosprawnością” dla Jednostek 

Samorządu Terytorialnego jest realizowany przez Centrum Usług Społecznych 
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w Trzciance. Jest to program roczny i dlatego na początku każdego roku jest 

wymagana zgoda na przystąpienie do kolejnej edycji. Wojewoda przekazuje 

nam środki na realizację tego programu. Na samą realizację w kwocie prawie 

1.700,00 zł i na koszty związane z obsługą ponad 33.000,00 zł.  

Nie było pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca komisji Janina Kamińska poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia gminy Trzcianka do realizacji Programu 

„Asystent osobisty osoby z niepełnosprawnością” dla Jednostek Samorządu 

Terytorialnego.  

Radni zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie w głosowaniu: „za” - 6, 

„przeciw” - 0, „wstrzymujących się” – 0 (jednogłośnie). 

11) Projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej Trzcianki. 

Przewodnicząca komisji Janina Kamińska przypomniała, że plan pracy Rady 

Miejskiej Trzcianki przedstawił przewodniczący Rady. Każdy miał możliwość 

zapoznania się z tym planem. 

Radni nie wnieśli uwag do planu pracy Rady. 

Przewodnicząca komisji Janina Kamińska poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej Trzcianki. 

Radni zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie w głosowaniu: „za” - 6, 

„przeciw” - 0, „wstrzymujących się” – 0 (jednogłośnie). 

Ad 5) Opracowanie planu pracy komisji na I półrocze 2025 roku. 

Przewodnicząca komisji Janina Kamińska zaproponowała tematy do planu 

pracy komisji na I półrocze 2025 roku. W lutym tematem wiodącym miał być 

program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności 

zwierząt na terenie gminy Trzcianka. Wcześniej gmina korzystała ze schroniska 

w Jędrzejewie, w tej chwili schroniskiem, z którego korzystamy jest schronisko 

w Młodolinie. Należałoby zapoznać się bliżej z tą kwestią.  

Pani Wioletta Szukajło nadmieniła, iż schronisko w Jędrzejewie wypowiedziało 

umowę gminie. Musieliśmy pilnie znaleźć schronisko dla naszych zwierząt. 

Zrobiliśmy rozeznanie rynku. Zgłosiło się schronisko z Młodolina. Jest to 

miejscowość leżąca koło Dobiegniewa. Koszty są większe z uwagi na to, iż 



8 
 

odległość między miejscowościami jest większa. Wcześniej za jednego psa 

płaciliśmy miesięcznie około 70,00 zł. Aktualnie sprawa wygląda tak, że około 

dwa tygodnie temu mieliśmy 13 psów i za wszystkie oczywiście musieliśmy 

ponosić opłatę. Część z tych psów była szczeniakami, które generowały nam 

większe koszty. Te szczeniaki zostały już przekazane do adopcji. Na dzień 

dzisiejszy mamy w schronisku około 5 psów.  

W międzyczasie odbyło się spotkanie wójtów i burmistrzów w Starostwie 

Powiatowym w Czarnkowie. Dotyczyło ono między innymi przyszłości 

schroniska w Jędrzejewie. Jest tam duży problem z kwestią podziału działek  

i własności tych działek. W miejscu, gdzie zlokalizowane jest schronisko jest 

trzech właścicieli. Jest problem z porozumieniem się. W związku z tym, że od  

1 stycznia 2025 r. musimy pozwierać nowe umowy na realizację zadań, to  na 

spotkaniu została podjęta decyzja o nie zawieraniu umowy ze schroniskiem  

w Jędrzejewie. Nie mamy pewności czy ono będzie funkcjonować. W obecnej 

chwili tylko Wieleń chciałby to ratować, tylko gmina Wieleń ma swoje psy  

w Jędrzejewie. Pozostałe gminy szukały innych możliwości, niektórzy mają 

swoje zwierzęta w Pile, inni właśnie w Młodolinie. Zadania muszą być 

realizowane w tym zakresie, gdyż jesteśmy z tych zadań rozliczani. 

Następnie przewodnicząca komisji Janina Kamińska zaproponowała, by  

w marcu zająć się oceną stanu dróg po sezonie zimowym oraz założeniami 

inwestycyjnymi w temacie budowy dróg na obszarach wiejskich w latach  

2026-2029. Podkreśliła, że jest to bardzo ważny temat dla naszych 

mieszkańców. W kwietniu należałoby zająć się tematem rozwoju 

mieszkalnictwa jednorodzinnego na terenach wiejskich w naszej gminie, 

porównać gdzie mieszkańcy chętniej budują swoje domy, a także informacją  

z działalności ośrodków kultury na terenach wiejskich.  

Radna Ludwika Orłowska-Mumot zapytała czy będzie podejmowany temat 

melioracji? 

Przewodnicząca komisji Janina Kamińska poinformowała, iż tematem 

melioracji komisja zajmie się jesienią. W maju trzeba również zająć się 

organizacją dożynek i konkursów związanych z dożynkami. Należy 

porozmawiać czy nadal iść w tym kierunku konkursów typu „Piękna Wieś”. 

Dodała, że odnosi wrażenie, iż ten konkurs wywiera dużą presję na sołtysów. 

Zdaniem przewodniczącej komisji Janiny Kamińskiej sołtysi dużo bardziej 
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poczuwają się do tego niż mieszkańcy. Wówczas wszystkie akcje koszenia czy 

różnych nasadzeń odbywają się pod presją tego konkursu. 

Radny Wincenty Kilian zaproponował, by ten temat ująć w lutym, by zostało to 

omówione wcześniej. Wyraził zdanie, że w maju mogłoby być już za późno na 

dyskutowanie nad tą kwestią.  

Przewodnicząca komisji Janina Kamińska uznała, że jest to dobry pomysł.  

Radny Łukasz Bagrowski dodał, że w maju są już objazdy po wszystkich 

wsiach i faktycznie mogłoby być już za późno. 

Radny Mariusz Łuczak wyraził zdanie, że nie należy rezygnować z konkursu 

„Piękna Wieś”, ponieważ przy takich konkursach mieszkańcy w pewien sposób 

się jednoczą. Wspólnie pracują nad tym, by nasze wsie wyglądały piękniej. 

Chociaż raz w roku mieszkańcy zbierają się i sprzątają, doprowadzają stan 

miejscowości do porządku. Można by natomiast zrezygnować z konkursu 

„Piękna zagroda”.  

Przewodnicząca komisji Janina Kamińska powiedziała, że dobrym 

pomysłem byłoby zaproszenie sołtysów i wspólne omówienie tej kwestii. Należy 

wysłuchać jakie są oczekiwania z ich strony w tym temacie. 

Radny Wincenty Kilian nadmienił, że w planie pracy Rady Miejskiej Trzcianki 

na kwiecień jest przewidziane sprawozdanie z wieloletniego planu rozwoju  

i modernizacji urządzeń wodociągowych. Zauważył, że w związku z tym komisja 

też powinna się zająć tym tematem, np. bieżącą sytuacją potrzeb ZIK-u.  

Przewodnicząca komisji Janina Kamińska powiedziała, że jeśli komisja widzi 

taką potrzebę, to można się nad tym pochylić. Należy też podjąć temat 

gospodarką odpadów komunalnych, jeśli chodzi o stan obecny i perspektywy.  

Następnie przewodnicząca komisji Janina Kamińska zaproponowała, by 

plan pracy komisji na I półrocze przedstawiał się następująco: 

Luty: 

1. Organizacja dożynek oraz konkursów związanych z dożynkami.  

2. Opiniowanie uchwał na sesję Rady Miejskiej Trzcianki.  

3. Sprawy wniesione do komisji.  
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4. Wnioski komisji.  

 

Marzec:  

1. Ocena stanu dróg gminnych po sezonie zimowym. Założenia inwestycyjne 

na obszarach wiejskich na lata 2026-2029 w temacie budowy dróg.  

2. Opiniowanie uchwał na sesję Rady Miejskiej Trzcianki.  

3. Sprawy wniesione do komisji.  

4. Wnioski komisji i ich realizacja.  

Kwiecień: 

1. Rozwój mieszkalnictwa na terenach wiejskich gminy Trzcianka.  

2. Informacja o działalności ośrodków kultury w obszarach wiejskich gminy 

Trzcianka.  

3. Opiniowanie uchwał na sesję Rady Miejskiej Trzcianki.  

4. Sprawy wniesione do komisji.  

5. Wnioski komisji i ich realizacja.  

Maj:  

1. Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganie 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Trzcianka.  

2. Opiniowanie uchwał na sesję Rady Miejskiej Trzcianki.  

3. Sprawy wniesione do komisji.  

4. Wnioski komisji i ich realizacja.  

Czerwiec: 

1. Prace nad budżetem Gminy Trzcianka. 

2. Opracowanie planu pracy komisji na II półrocze 2025 r. 

3. Opiniowanie uchwał na sesję Rady Miejskiej Trzcianki. 

4. Sprawy wniesione do komisji.  
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5. Wnioski komisji i ich realizacja. 

Przewodnicząca komisji Janina Kamińska poddała pod głosowanie plan 

pracy komisji na I półrocze 2025 roku. 

W tym momencie w sali obecnych było 7 radnych. 

Radni zatwierdzili zaproponowany plan pracy komisji w głosowaniu: „za” - 7, 

„przeciw” - 0, „wstrzymujących się” – 0 (jednogłośnie). 

Ad 6) Sprawy wniesione do komisji. 

Przewodnicząca komisji Janina Kamińska poinformowała, iż nie było spraw 

wniesionych do komisji. 

Ad 7) Wnioski radnych i ich realizacja. 

Radni nie złożyli wniosków. 

Przewodnicząca komisji Janina Kamińska przypomniała, że podczas 

poprzedniego posiedzenia radni nie złożyli wniosków.  

Ad 8) Zamknięcie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia przewodnicząca komisji 

Janina Kamińska zamknęła posiedzenie komisji dziękując jednocześnie 

wszystkim przybyłym za uczestnictwo. 

 

 

   Przewodnicząca Komisji   

  Protokołowała            Środowiska i Rozwoju Wsi 

  

/-/ Alicja Stępniak       /-/ Janina Kamińska 

 


